
ВИТЯГ 
з Протоколу №4 

засідання кафедри архітектури / робочої групи з розробки ОП 
від 11.11.2021 р. 

 
ПРИСУТНІ: зав. кафедри, канд. арх., доцент Н.П. ХОРОЯН , доцент 

О.О. БЛАГОВЕСТОВА, канд. арх., ст. викл. О.В. ФОМЕНКО, ст. викл. С.А. 
ІЛЬЧЕНКО, викл. А.О. ЄСІПОВ, ст. викл. (сумісник) П.А. НАГОРНИЙ, ст. 
лаборант Г. В. МИРОНЮК. 

ЗАПРОШЕНІ (дистанційно): головна архітекторка проєктів ООО «ХПКІ 
«ТЕП_СОЮЗ» Ірина Артемівна ЧЕРНОБАЙ. 

 
Повістка дня: 

 
1. Обговорення змісту та стратегії ОПП «Архітектурно-ландшафтне 

середовище»; внесення пропозицій щодо покращення ОПП. 
 
2 До обговорення зазначених питань  
СЛУХАЛИ:  
1) зав. каф. Архітектури ХДАДМ Наталю ХОРОЯН, яка окреслила 

загальну структуру, цілі та завдання ОПП, а також питання, які мають 
бути наразі обговорені. 

 
ВИСТУПИЛИ:  
1)  Павло Анатолійович НАГОРНИЙ виказав свій погляд щодо стану 

ОПП, позначив моменти, на які слід звернути увагу: актуальність та 
послідовність тем для навчального проєктування, залучення реальних топо-
геодезичних зйомок щодо опрацювання мацданчиків проєктування;  

2) Ірина Артемівна ЧЕРНОБАЙ, яка підтримала ідею покращення ОП 
«Архітектурно-ландшафтне середовище» та внесла пропозиції щодо її 
вдосконалення: враховуючи, що сучасні реальні проєкти виробляються 
виключно за допомогою новітніх комп’ютерних технологій, приділити більше 
навчального часу дисциплінам комп’ютерного проєктування та моделювання, 
зокрема ВІМ-проєктування.  

УХВАЛИЛИ: внесені роботодавцями пропозиції визначити влучними та 
доцільними. Опрацьовувати навчальні проєкти на реальних топо-геодезичних 
матеріалах. При оновленні ОПП розширити освітні компоненти щодо 
формування навичок роботи з використанням комп’ютерних ВІМ-технологій. 

 
 

 
Зав. кафедри архітектури      Наталія ХОРОЯН 

 
 

Секретар          Ганна МИРОНЮК 


